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Dagsorden:Dagsorden:Dagsorden:Dagsorden:

1) Opprop
2) Valg av møteleder, referent og en person til å undertegne protokollen sammen

med møteleder og referent.
3) Årsberetning 2018
4) Rapport fra Veikomiteen.
5) Rapport fra løypekomiteen.
6) Regnskap 2018
7) Budsjett 2019
8) Valg
9) Aktuelle saken

a. Innkomne?
b. Diverse
c. Spørsmål

Oslo, Februar 2019

Jan Kærup Bjørneboe

Sekretær

_________________________________________________________
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1)1)1)1) StyretStyretStyretStyret

StyretStyretStyretStyret forforforfor 2018201820182018 harharharhar vvvvæææærtrtrtrt:

Styreleder: Steinar Gjengaar (På valg på årsmøtet)

Sekretær: Jan Kærup Bjørneboe Sone 2. (På valg på årsmøtet)

Kasserer: Åge Nygård Sone 2. (På valg på Årsmøtet)

Styremedlemmer:Styremedlemmer:Styremedlemmer:Styremedlemmer:
-Løyper: Bjørn Gulliksen Sone 4 (På valg på Årsmøtet)

- Leder vei: Tore Møller Sone 4 (På valg på Årsmøtet)

- Vei: Vidar Larsen Sone 4 ( På valg på Årsmøtet)



Valgkomite:Valgkomite:Valgkomite:Valgkomite:

Trond Synnestvedt (På valg), Sølvi Eidissen (På valg)

Revisor:Revisor:Revisor:Revisor:
Hanne Dybwad (Sone 2) (På valg)

1) StyretStyretStyretStyret
Det er avholdt to ordinære styremøter i perioden. Enkeltsaker løpende behandlet
pr. mail og telefon. Styreformann Steinar har hatt kontakt med både Luskeråsen
og Vangsjøen Vel og utvekslet ulike erfaringer. Steinar holder kontakten videre
spesielt med hensyn til å få sammenkoblet løypenettet slik at vår løypekostnad
reduseres.

2)2)2)2) Vei/brVei/brVei/brVei/brøøøøytingytingytingyting

En dugnad unnagjort i 2018 med godt oppmøte. Mye masse er lagt på og
veinettet forbedrer seg stadig. Brøyting har vært ute på anbud og Onstad fikk
tildelt oppdraget.
Veisjef Tore Møller vil orientere om tiltak vei/brøyt 2019 på årsmøtet.

3)3)3)3) LLLLøøøøyperyperyperyper
Vi betaler unødvendig mye i løypeavgift fordi vi ikke er knyttet sammen med
Luskeråsen. Luskeråsen vel har ikke fått bestemt seg for valg av trasé. Derfor har
ikke sammenkobling vært mulig 2018. Løypesjef Bjørn Gulliksen orienterer mer
om løypene på årsmøtet.

4)4)4)4) PostombPostombPostombPostombææææringenringenringenringen
Ble videreført i sommer - sesongen.

5)5)5)5) RegnskapRegnskapRegnskapRegnskap

Se vedlagte regnskap 2018 og forslag budsjett 2019.








